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Protokół Nr II/24 

sesji Rady Powiatu Włoszczowskiego 

w dniu 20 maja 2024 r. 
 

Na ogólny stan 17 radnych w sesji uczestniczyło 17 radnych. W sesji obok radnych 

uczestniczyli także kierownicy wydziałów Starostwa Powiatowego we Włoszczowie, 

zaproszeni goście, przedstawiciele społeczności powiatu oraz laureaci XX konkursu wiedzy  

o NSZZ „Solidarność” wraz z opiekunami. Listy obecności w załączeniu. 
 

Podczas II sesji Rady Powiatu Włoszczowskiego poza radnymi głos zabrali: 

Wioletta Banach   -  Nauczyciel w Zespole Szkół Nr 3 im. Stanisława Staszica  

    we Włoszczowie  

Marcin Wiekiera   - Wójt Gminy Moskorzew     

Cezary Nowak  - Sekretarz Powiatu 

Robert Suchanek  - Kierownik Wydziału Organizacyjnego i Ochrony Zdrowia 

Robert Ślęzak  - Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Spraw Obywatelskich 
 

Obrady trwały od godziny 1409 do 1606. 
 

Porządek obrad 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.  

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Powiatu Włoszczowskiego.  

5. Informacja Starosty Włoszczowskiego z wykonania uchwał Rady Powiatu i z pracy 

Zarządu w okresie między sesjami Rady Powiatu. 

6. Ocena zasobów pomocy społecznej dla Powiatu Włoszczowskiego. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

1) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Włoszczowskiego na lata 2024 – 2037, 

2) zmian w budżecie Powiatu na 2024 rok, 

3) zmiany w Statucie Powiatu Włoszczowskiego, 

4) powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu Włoszczowskiego, 

5) powołania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Włoszczowskiego, 

6) powołania stałych Komisji Rady Powiatu Włoszczowskiego, 

7) delegowania radnych do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku, 

8) zmieniająca uchwałę nr LVIII/383/24 Rady Powiatu Włoszczowskiego z dnia 6 marca 

2024 r. – w sprawie udzielenia Parafii Rzymskokatolickiej pod wezwaniem  

św. Małgorzaty dz. m. w Moskorzewie dotacji na prace przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków na zadanie pn. „Rekonstrukcja stolarki okiennej i drzwiowej  

w dobudówce północnej Kościoła p.w. św. Małgorzaty w Moskorzewie, 

9) zmieniająca uchwałę nr LVII/373/24 Rady Powiatu Włoszczowskiego z dnia  

31 stycznia 2024 r. – w sprawie udzielenia Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Jakuba 

Apostoła w Chlewicach dotacji na prace przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 

na zadanie pn. „Prace konserwatorskie ołtarza bocznego z rzeźbami św. Stanisława  

i św. Wojciecha oraz obrazem Ukrzyżowanie w kościele parafialnym w Chlewicach”, 

10) zmieniająca uchwałę nr LVII/371/24 Rady Powiatu Włoszczowskiego z dnia  
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31 stycznia 2024 r. – w sprawie udzielenia Parafii Rzymskokatolickiej  

pw. Wniebowzięcia Najświętszej Maryi Panny we Włoszczowie dotacji na prace przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków na zadanie pn. „Konserwacja pokrycia dachu 

na prezbiterium i dwóch bocznych kaplicach kościoła parafialnego Wniebowzięcia 

NMP we Włoszczowie”, 

11) zmieniająca uchwałę nr LVII/374/24 Rady Powiatu Włoszczowskiego z dnia  

31 stycznia 2024 r. – w sprawie udzielenia Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Jakuba 

Apostoła w Chlewicach dotacji na prace przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 

na zadanie pn. „Prace konserwatorskie ołtarza bocznego z rzeźbami św. Piotra  

i św. Pawła oraz obrazem Michała Archanioła w kościele parafialnym w Chlewicach”, 

12) zmieniająca uchwałę nr LVIII/382/24 Rady Powiatu Włoszczowskiego z dnia 6 marca 

2024 r. – w sprawie udzielenia Parafii Rzymskokatolickiej pod wezwaniem 

Podwyższenia Krzyża Świętego w Kuczkowie dotacji na prace przy zabytku wpisanym 

do rejestru zabytków, na zadanie pn. „Zakup blachy miedzianej niezbędnej do 

wykonania pokrycia dachowego w kościele parafialnym pw. Podwyższenia Krzyża 

Świętego w Kuczkowie”. 

8. Wnioski i oświadczenia. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 
 

Przebieg obrad 

Do punktu 1-go/ 

Otwarcia drugiej sesji Rady Powiatu Włoszczowskiego dokonał Przewodniczący p. Zbigniew 

Matyśkiewicz. Pan Przewodniczący przywitał wszystkich radnych, Zarząd Powiatu oraz 

uczestniczących gości. Przywitał również uczniów włoszczowskich szkół, którzy uczestniczyli 

w organizowanym przez Region Świętokrzyski NSZZ „Solidarność” i Świętokrzyskiego 

Kuratora Oświaty XX konkursie wiedzy o NSZZ „Solidarność”. W eliminacjach szkolnych 

wzięło udział około 350 uczniów z 32 świętokrzyskich szkół, spośród których do etapu 

finałowego zakwalifikowało się 62 uczniów. Laureatami zostało 4 uczniów z włoszczowskich 

szkół: 

− Wiktoria Banach – uczennica I Liceum Ogólnokształcącego im. gen. Władysława 

Sikorskiego – opiekun Mariusz Marczewski , 

− Barbara Smolarczyk i Dawid Ławiński – uczniowie Zespołu Szkół Nr 2 im. Hetmana 

Stefana Czarnieckiego – opiekun Cezary  Świetlicki,  

−  Anna Kos – uczennica Zespołu Szkół Nr 3 im. Stanisława Staszica – opiekun Wioletta 

Banach. 

Poprosił młodzież o wystąpienie i zaprosił do wręczenia nagród p. Dariusza Mietelskiego – 

Przewodniczącego Delegatury Włoszczowa NSZZ „Solidarność” oraz p. Starostę Dariusza 

Czechowskiego. 

Uczniowie otrzymali upominki i listy gratulacyjne. 

Pan Dariusz Mietelski powiedział, że w sposób szczególny chciałby wyróżnić opiekuna  

p. Wiolettę Banach, która uczestniczy od samego początku w konkursie wiedzy o NSZZ 

„Solidarność”, czyli już XX edycji. P. Wioletta jako jedna z niewielu nauczycieli prowadziła 

młodzież od samego początku za co podziękował. 
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Pani Wioletta Banach podziękowała za współpracę, za opiekę nad uczniami Przewodniczącemu 

Delegatury NSZZ „Solidarność” Włoszczowa p. Dariuszowi Mietelskiemu. Podziękowała 

również p. Starości i Zarządowi Powiatu za zaproszenie na sesję. 
 

Do punktu 2-go/ 

Przewodniczący Rady stwierdził, że na obecny stan 17 radnych w sesji na chwilę obecną 

uczestniczy 17 radnych, co w świetle ustawy o samorządzie powiatowym czyni sesję zdolną  

do podejmowania prawomocnych uchwał. 
 

Do punktu 3-go/ 

Pan Przewodniczący poinformował, że porządek sesji radni otrzymali z pozostałymi 

materiałami na sesję i zapytał, czy do doręczonego porządku obrad są uwagi. 

Pan Starosta złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę nr LVIII/382/24 Rady Powiatu Włoszczowskiego z dnia 6 marca 2024 r. – w sprawie 

udzielenia Parafii Rzymskokatolickiej pod wezwaniem Podwyższenia Krzyża Świętego  

w Kuczkowie dotacji na prace przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, na zadanie  

pn. „Zakup blachy miedzianej niezbędnej do wykonania pokrycia dachowego w kościele 

parafialnym pw. Podwyższenia Krzyża Świętego w Kuczkowie”. Poinformował, że w wyniku 

otwarcia ofert, które miało miejsce w dniu 16 maja 2024 roku nastąpiło zmniejszenie ogólnego 

kosztu realizacji zadania i z tego powodu zachodzi konieczność zmiany uchwały podjętej przez 

Radę Powiatu w zakresie określającym aktualny koszt zadania. W związku z tym poprosił  

o wprowadzenie do porządku obrad zgłoszonego projektu uchwały, który został radnym 

przekazany. 

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek zgłoszony przez p. Starostę. 
 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie 17 głosami „za”.  
 

Pan Przewodniczący poinformował, iż wskazany projekt uchwały zostanie dopisany  

do porządku obrad w pkt 7 ppkt 12. 

 

Rada Powiatu jednogłośnie 17 głosami „za” zatwierdziła porządek obrad z wprowadzonymi 

zmianami.  
 

Do punktu 4-go/ 

Protokół z obrad pierwszej sesji Rada Powiatu przyjęła jednogłośnie 17 głosami  

„za” nie wnosząc uwag do jego treści.  
 

Do punktu 5-go/ 

Pan Przewodniczący poinformował, że informacja Starosty Włoszczowskiego z wykonania 

uchwał Rady Powiatu i z pracy Zarządu Powiatu w okresie między sesjami Rady Powiatu 

została radnym przekazana z materiałami na sesję. Zapytał, czy do informacji są pytania.  

Pan Jerzy Suliga zwrócił się do p. Starosty z pytaniem dotyczącym uchwały Zarządu Powiatu 

Włoszczowskiego nr 4/24 z dnia 18 maja w sprawie zaopiniowania zmian do regulaminu 

organizacyjnego Powiatowego Centrum Kulturalno – Rekreacyjnego we Włoszczowie. 

Zapytał, o jakie zmiany chodzi.     
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Pan Starosta poinformował, że chodzi o liczbę zatrudnionych osób w PCK-R. P. Dyrektor 

zaproponowała wprowadzenie stanowiska wieloosobowego na stanowisku do spraw 

organizacji i administracji obiektów kulturalno – rekreacyjnych.  

Pan Jerzy Suliga powiedział, że zapyta wprost o pracę dla kogo chodzi. 

Pan Starosta powiedział, że o tym zadecyduje p. Dyrektor. Nie mówi, że nie wie, ale nie chce 

mówić o tym zanim p. Dyrektor podejmie decyzję.  
 

Do punktu 6-go 

Pan Przewodniczący poinformował, że informacja o ocenie zasobów pomocy społecznej dla 

Powiatu Włoszczowskiego została radnym dostarczona w statutowo obowiązującym terminie. 

Zapytał, czy do informacji są pytania. Na pytania odpowiadała będzie p. Dyrektor Ilona Nowak.   

Pan Jerzy Suliga powiedział, że nie ma pytań do wskazanego materiału, natomiast podzielił się 

spostrzeżeniem w zakresie ilości żłobków na terenie powiatu włoszczowskiego. Z danych 

wynika, że na chwilę obecną żłobki są dwa. Jeden na terenie gminy Krasocin i drugi na terenie 

gminy Włoszczowa. Z tego co wie, p. Burmistrz w tej chwili przygotowuje w Łachowie 

pomieszczenia pod trzeci żłobek. Z przedstawionych danych wynika, że zapotrzebowanie na 

tego typu świadczenia społeczne dla najmłodszych mieszkańców powiatu jest bardzo duże.  

Z tego co wie, w ostatnim czasie, kiedy były zapisy do żłobka w okolicy szkoły p. Dyrektora 

Hamery, były takie kolejki jak za PRL-u. Ludzie stali w nocy i zapisywali się. Oczywiście, to 

nie jest zadanie Powiatu, natomiast uważa, że włodarze gmin będą podejmować działania  

w tym zakresie. Wiadomo, że 500+, 800+, to są środki, które pomagają rodzinom w załatwieniu 

pewnych spraw, natomiast żeby rodzice mogli pracować, żeby rodzina mogła się rozwijać, 

mogła być wielodzietna, to warunki, o których mowa są niezbędne do zapewnienia.  

Ma nadzieję, że w najbliższym czasie żłobków w powiecie włoszczowskim powstanie więcej. 

Podziękował p. Dyrektor za przygotowaną informację.         
 

Rada Powiatu jednogłośnie 17 głosami „za” przyjęła ocenę zasobów pomocy społecznej dla 

Powiatu Włoszczowskiego. Informacja stanowi załącznik do protokołu.  
 

Pan Przewodniczący przywitał przybyłego na sesję Wójta Gminy Moskorzew p. Marcina 

Wiekierę dodając, że cieszy fakt, iż nowe wkracza normalnymi drogami. 
 

Do punktu 7-go podpunktu 1-go/ 

Pan Przewodniczący poinformował, że uchwała w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Powiatu Włoszczowskiego na lata 2024 – 2037 została radnym dostarczona, jednak 

z uwagi na fakt, że Komisje jeszcze nie obradowały, ponieważ jeszcze nie zostały powołane, 

co stanie się właśnie na dzisiejszej sesji, zaproponował przybliżenie przez p. Skarbnik 

wspomnianej uchwały. Zwrócił się do radnych, czy życzą sobie omówienia projektu uchwały, 

czy są pytania.   

Pytań nie było. 

Pani Monika Skoczek Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Włoszczowskiego odczytała  

w/w projekt uchwały. 
 

Rada Powiatu jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę Nr II/7/24 w sprawie zmian  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Włoszczowskiego na lata 2024 - 2037, którą 

załącza się do protokołu.  
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Do punktu 7-go podpunktu 2-go/ 

Pan Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

na 2024 roku są pytania, albo oczekiwanie rozszerzenia informacji przez p. Skarbnik. 

Pytań nie było. 

Pan Przewodniczący poinformował, że w związku z chwilową niedyspozycją  

p. Wiceprzewodniczącego Rady w dniu dzisiejszym uchwały będzie czytał p. Sekretarz. 

Pan Cezary Nowak Sekretarz Powiatu odczytał w/w projekt uchwały. 
 

Rada Powiatu jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę Nr II/8/24 w sprawie zmian  

w budżecie Powiatu na 2024 rok, którą załącza się do protokołu.  
 

Do punktu 7-go podpunktu 3-go/ 

Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmiany w Statucie Powiatu 

Włoszczowskiego został radnym przekazany w statutowo obowiązującym terminie. Zapytał, czy 

do projektu uchwały są pytania. 

Pan Jacek Zięba zwrócił się do Zarządu Powiatu o uzasadnienie projektu wspomnianej uchwały, 

ponieważ nie ma uzasadnienia. Pyta o to, ponieważ jego kolega mawia, że aby być szczęśliwym 

człowiekiem trzeba cieszyć się bardzo dobrym zdrowiem i złą pamięcią, w jego przypadku jest 

akurat na odwrót. Pamięta sytuację, kiedy zmniejszana była liczba członków Zarządu z pięciu do 

czterech i było to uzasadnione oszczędnościami. Zarząd twierdzi, że w poprzedniej kadencji rządził 

bardzo dobrze, wobec powyższego zapytał, po co zmieniać coś co funkcjonuje bardzo dobrze.  

Pan Jerzy Suliga zapytał, czy kolejny członek Zarządu będzie etatowym członkiem. 

Pan Przewodniczący zwrócił uwagę, że na odwrocie uchwały krótkie uzasadnienie jest. 

Pan Jacek Zięba pokazał, że na jego uchwale uzasadnienia nie ma. 

Pan Przewodniczący przeprosił, ponieważ być może wkradł się jakiś błąd, ponieważ uzasadnienie 

było. Poprosił Kierownika Wydziału Organizacyjnego o zabranie głosu w tej sprawie. Dodał 

również, że ustawa dopuszcza skład Zarządu w liczbie do pięciu osób, więc jest to zgodne  

z prawem. 

Pan Starosta zwrócił uwagę, że w aplikacji uzasadnienie jest.  

Pan Robert Suchanek poinformował, że każda wysyłana uchwała posiadała dołączone 

uzasadnienie. W systemie, tak jak wskazał p. Starosta, również jest uchwała z uzasadnieniem, a to 

jest ten sam plik, który był wysyłany do radnych. 

Pan Starosta powiedział, że to ile ma wynosić skład Zarządu określa ustaw, która mówi również, 

że szczegółowo doprecyzowuje to statut i faktycznie w ubiegłej kadencji nastąpiło zmniejszenie do 

czterech radnych z powodu oszczędności. Radni wiedzą, a p. Suliga najlepiej wie, w jakiej sytuacji 

finansowej było wówczas Starostwo. Na tej sali odbywała się debata w tym temacie i na wniosek 

p. Skarbnik został przeprowadzony audyt finansowy. Audytorzy informowali co należy zrobić  

i mówili, że Starostwo nie przetrwa dwóch lat, że trzeba wprowadzić program naprawczy. Ustalone 

zostało w gronie Zarządu i z p. Skarbnik, że zostaną podjęte starania, aby tą trudną sytuację 

zażegnać w urzędzie. I tak się stało. Na dzień dzisiejszy z kwoty 7 mln zł należności głównej została 

do spłaty kwota około 1 mln zł. P. Suliga mówił, że potrzebne są żłobki i faktycznie tych miejsc 

powinno być coraz więcej, ale zwrócił uwagę, że mieszkanki powiatu włoszczowskiego zostały 

pozbawione możliwości skorzystania z usług włoszczowskiego szpitala. Bierze również za to 

odpowiedzialność, ponieważ był w Radzie, kiedy zostało zlikwidowane położnictwo, ginekologia 

i noworodki. Zwrócił uwagę, że od tego czasu nie został zlikwidowany żaden oddział, a wręcz 
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przeciwnie szpital się rozwija i ma nadzieję, że tak będzie dalej. Trudno powiedzieć na ten mement 

jaka będzie sytuacja z środkami, ile rząd przeznaczy pieniędzy na służbę zdrowia, czy na drogi. Jest 

to wielka niewiadoma, ale będą podejmowane starania, aby było dobrze. Zwrócił również uwagę, 

że koledzy z opozycji mówili, iż Zarząd powinien mieć nieparzystą liczbę członków, żeby nie 

doszło do pata podczas głosowań. W poprzedniej kadencji na posiedzeniach Zarządu nigdy nie 

doszło do pata, ponieważ członkowie Zarządu umieli tak się dogadać, że zawsze wynik był taki,  

iż nikogo głos nie przeważał. Wsłuchując się jednak w głos opozycji Zarząd postanowił wyjść 

naprzeciw i wprowadzić piątego członka Zarządu, żeby wszystkie gminy miały swojego 

reprezentanta. Teraz wszystkie gminy w Zarządzie są reprezentowane, więc opozycja powinna być 

zadowolona. Jeżeli dojdzie jednak do tego, że trzeba będzie wprowadzić system oszczędnościowy, 

to zostanie on wprowadzony. O tym będzie decydowała cała Rada. Jeżeli chodzi o piątego członka 

Zarządu, to jeszcze to chwilę potrwa, ponieważ uchwała musi być opublikowana, a następnie 

Zarząd musi wprowadzić zmiany do regulaminu organizacyjnego, na podstawie którego będzie 

można powołać piątego etatowego, albo nie etatowego członka Zarządu. Na ten moment nie wie 

jaką decyzję podejmie Zarząd. Na dzień dzisiejszy jest tylko Starosta, Wicestarosta i nie ma 

żadnego etatowego członka Zarządu. O tym co pokarze czas radni będą informowani. Nie ukrywa, 

że są przygotowywane pewne zmiany reorganizacyjne. Te zmiany, które przygotowuje i chce 

konsultować z radnymi i Zarządem są takie, żeby było dwóch członków etatowych, ale jest to tylko 

propozycja do dyskusji. Są zadania, które trzeba jeszcze bardziej dopilnować i nie chodzi o to,  

że nie były one pilnowane, ale muszą być jeszcze bardziej dopilnowane. Zarząd musi mieć nie tylko 

Starostwo pod swoją pieczą kontroli i nadzoru, ale także wszystkie jednostki organizacyjne. Zarząd 

uważa, że należy to zrobić niezwłocznie i to zostanie uczynione. Z pewnością radni będą  

o wszystkim informowani, ponieważ nie zamierza robić z tego tajemnicy, ale nie chciałby 

wychodzić przed szereg mówiąc dzisiaj, że będzie dwóch członków etatowych, a to nie przejdzie. 

Na dzień dzisiejszy nie ma żadnego etatowego członka Zarządu.  

Pan Jerzy Suliga zwrócił uwagę, że p. Starosta po raz kolejny powiedział w jakim to stanie został 

pozostawiony Powiat i szpital. Cieszy się, że udało się do takiej sytuacji, która panuje obecnie 

doprowadzić, niemniej jednak nie do końca się zgadza, że to było już takie całkowite dno. Jeżeli 

chodzi o ginekologię, to Zarząd funkcjonował 5,5 roku i skoro decyzja poprzedniego Zarządu była 

taka zła, to zapytał, dlaczego oddział nie powstał. P. Starosta wie, że przy dzisiejszym 

finansowaniu, przy ilości porodów, taki oddział w powiecie włoszczowskim nie ma racji bytu. Nie 

wracałby już do tych argumentów i nie mówił jak to było źle, a w tej chwili jest tak cudownie. Nie 

wie, czy jest aż tak cudownie, żeby pieniądze, aż tak lekką ręką wydawać jeżeli chodzi o Powiat. 

Na ostatniej sesji zostały podniesione pobory p. Staroście. Wiadomym jest, że automatycznie 

wzrosną też pobory p. Wicestarosty. Na pewno członkowie Zarządu, którzy będą, ponieważ kto się 

sprzeciwi p. Staroście w Zarządzie, czy ci członkowie, którzy będą mieli być na etacie, więc na 

pewno przejdzie plan, który ma p. Starosta w założeniach, że będzie czterech starostów na etacie  

w Powiecie Włoszczowskim. P. Starosta wspomniał, że Zarząd musi się przyjrzeć pracy jednostek 

około powiatowych. Zapytał, co w związku z podwyżkami, z nowymi uposażeniami,  

ze zwiększeniem liczby etatowych członków, co z pracownikami Starostwa Powiatowego, co  

z kierownikami jednostek około powiatowych i pracownikami tych jednostek. Czy Zarząd uważa, 

że czterech starostów spowoduje, że praca w jednostkach będzie bardziej efektywna. Ludzie byliby 

bardziej zmotywowani większym wynagrodzeniem. Wie i ma świadomość, że ugrupowanie, które 

wygrało, które sprawuje władzę ma przywilej dzielenia stanowisk i funkcji, jednak zaapelował do 
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p. Starosty o rozwagę i umiar, ponieważ z tego co można zauważyć po pierwszych dwóch sesjach 

obecna kadencja Rady zapowiada się jako najdroższa w dziejach Powiatu Włoszczowskiego. 

Pan Jacek Zięba powiedział, że p. Starosta stawia go przed głosowaniem w trudnej sytuacji. 

Podtrzymuje zdanie iż uważa, że każda gmina powinna mieć reprezentanta w Zarządzie, czyli 

przychyla się do tego, żeby był piąty członek Zarządu, ale nie przychyli się do tego, żeby to był 

etatowy członek Zarządu. W tej chwili jest w dużej kropce, ponieważ p. Starosta na dzień dzisiejszy 

nie potrafi powiedzieć jak będzie. 

Pan Starosta powiedział, że nie chce się przekomarzać i udowadniać swojej racji, ale p. Suliga 

doskonale wie, że łatwo się likwiduje. Zwrócił się do p. Suligi z pytaniem, która zlikwidowana 

szkoła, wiedząc teraz o tym, że błędnie była zlikwidowana, która powstała od nowa. Zwrócił 

uwagę, że nie było tak, iż po kadencji kiedy był zastępcą odpowiedzialnym za szpital,  

a p. Matyśkiewicz był Starostą drastycznie spadła liczba urodzeń. Za tamtych czasów można 

powiedzieć, że ginekologia kwitła, była szkoła rodzenia i tragedii nie było. Nie ma pretensji do  

p. Suligi, ponieważ to nie on podejmował te decyzje, gdyż głosowali wszyscy radni. Zwrócił 

uwagę, że odbudować coś jest bardzo trudno wtedy kiedy już nie było kadry, kiedy lekarzy nie 

było, kiedy położne odeszły. Nie było możliwości reaktywowania. Jeżeli chodzi o sytuację 

finansową, to nie powiedział tego złośliwie, ale poruszana jest sytuacja finansowa Powiatu i mówi 

się, że będzie doprowadzone do załamania, ponieważ wprowadzany jest etatowy członek Zarządu 

nie wiedząc jeszcze czym się będzie zajmował i czy np. nie będzie na miejsce jakiegoś naczelnika, 

czy kierownika jednostki. Jeżeli będzie miał być członek etatowy, to na pewno uzasadni dlaczego 

tak jest, ponieważ nie jest kamikadze, żeby iść tylko w koszty. Do tej pory bardzo dobrze 

współpracuje mu się z p. Skarbnik i tak na pewno zostanie. Nie będzie wydawania pieniędzy na 

lewo i prawo. Jeżeli chodzi o jednostki organizacyjne, to potrzebny jest nadzór, jeszcze lepszy 

nadzór, ponieważ to nie jest tak, że sam z p. Wicestarostą z doskoku może to robić. P. Suliga zawsze 

go „szturcha” mówiąc np. o podwyżkach dla pracowników. Zagwarantował, że za bytności  

p. Suligi jako Starosty na pewno podwyżek nie było więcej, niż za poprzedniej kadencji. Jeżeli  

p. Suliga będzie chciał, to przygotuje sprawozdanie w jakich kwotach były podwyżki dla 

pracowników i czy pracownicy otrzymują nagrody, czy nie i ile razy. To nie jest tak, że Zarząd nie 

dba o pracowników. I nadal tak będzie i nadal pracownicy będą wynagradzani za pracę. Kiedyś 

bardzo słusznie powiedziała jedna z pracownic, że równo, to wcale nie jest sprawiedliwie. Ktoś 

pracuje więcej, a ktoś mniej i ten co mniej pracuje ciągnie do dołu tego co więcej pracuje, ponieważ 

jeżeli tyle samo dostanie, to jaka jest motywacja do pracy. Dlatego nadzór powinien być jeszcze 

lepszy. Bez radnych nic nie zrobi, ponieważ to radni głosują, Zarząd jest tylko organem 

wykonawczym i wykonuje tylko to co Rada zatwierdzi. Na pewno nigdy nie będzie chciał 

doprowadzić do tego, żeby Starostwo było w złej sytuacji finansowej. Prawdą jest oczywiście 

również to, że nie wszystko zależy od nas. Do dzisiaj nie ma ogłoszonych, poza Sportową Polską  

i projektami miękkimi, żadnych projektów ogłoszonych, tak jak był Polski Ład, czy Fundusz 

Rozbudowy Dróg. Nie ma tego. Z radnymi rozmawia, w piątek były rozmowy o drogach na terenie 

gminie Radków, w dniu dzisiejszym rozmawiał z p. Wójtem z Secemina o drogach na terenie 

gminy Secemin. Zarząd chce to robić i wszyscy radni będą wiedzieli, tak jak przekazywał 

informację o odbiorze drogi na ul. Koniecpolskiej, to tak radni będą o wszystkim informowani. 

Chwała gminie Włoszczowa, która też współfinansowała to zadanie. Zwrócił uwagę, że z gminy 

radni przyszli na odbiór, a z powiatu radnych było mało. Zarząd będzie dotrzymywał słowa, ale 

pod warunkiem, że będzie można sięgnąć po pieniądze i pieniądze będzie można wykorzystywać. 
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Natomiast organizacja, która jest planowana do wprowadzenia jest po to, żeby pieniądze wydawać 

lepiej, efektywniej i nie zadłużając Powiatu.  

Pan Jerzy Suliga odniósł się do słów p. Starosty, który powiedział, że lubi go „szturchać”. 

Powiedział, że nie taka jest intencja wystąpień i wypowiedzi w stosunku do p. Starosty, czy do 

Zarządu. Jako radny ma prawo o pewne kwestie pytać i poprosił, aby tak to odbierać, a nie w taki 

sposób, że jest to jakaś złośliwość. P. Starosta wspomniał, że wszystko zostało wyprowadzone. 

Zgadza się z pewnymi kwestiami, natomiast w jego ocenie sytuacja finansowa włoszczowskiego 

szpitala nie jest aż tak bardzo różowa. Z informacji, którą udzielił p. Dyrektor na interpelację wie, 

że zobowiązania szpitala tj. kwota 86 mln zł. P. Dyrektor wytłumaczył, że kwota 28 mln zł, to są 

zobowiązania nie wymagające spłaty, że tak naprawdę zobowiązania w stosunku do momentu 

kiedy p. Dyrektor przejmował szpital nie wzrosły, ale z danych wynika, że zobowiązania 

wymagające spłaty to 57 671 000 zł, w tym jest oczywiście 20 mln zł zobowiązań inwestycyjnych, 

ale to też są zobowiązania. Nie mówi, że na działalności gospodarczej jest takie zobowiązanie, ale 

jest i w sumie to wszystko trzeba będzie spłacić. Chwała p. Dyrektorowi i Zarządowi, że szpital 

funkcjonuje, że są podejmowane inwestycje, że p. Dyrektor sprowadza lekarzy, ale sytuacja 

finansowa w jego ocenie cały czas nie jest najlepsza. Gdyby radni zadający pytania, mający 

wątpliwości, mieli konkretne informacje, że będzie tylu członków etatowych, którzy będą się 

zajmować określonymi sprawami, gdyby radni mieli taką wiedzę, to nie zadawaliby tylu pytań, 

ponieważ byliby świadomi nad czym głosują. Poprosił, aby radnych nie traktować jako wrogów, 

gdyż radni mają prawo dopytywać. Wszystkim zależy na tym, aby się działo w powiecie jak 

najlepiej. 

Pan Paweł Strączyński odniósł się do kwestii osobowej członków Zarządu. P. Starosta co prawda 

jeszcze nieformalnie, ale mówi, że taki skład Zarządu, tak jak przypuszczają radni, jednak będzie. 

P. Starosta przytoczył we wcześniejszej wypowiedzi jego słowa o tym, że nieparzysty skład 

Zarządu jest oczekiwaniem. Nie o to chodziło, chodziło głównie o głosowania, natomiast jeżeli 

chodzi o samą liczbę członków Zarządu, to zawsze było pięciu zostało zmniejszone do czterech,  

a teraz ponownie będzie zwiększenie i Zarząd ma do tego prawo. Trzeba jednak powiedzieć, że to 

zwiększenie jest spowodowane tym, że trzeba obsadzić ludzi na określonych stanowiskach i stąd 

potrzeba stworzenia kolejnego miejsca. Nie chce z tym dyskutować, ponieważ wygrane wybory  

i tworzenie większości dają takie możliwości, a jeżeli praca tych osób przełoży się na efektywność, 

czyli skuteczność i poprawi schematy, standardy Powiatu i poszczególnych obszarów, to jest jak 

najbardziej za tym, żeby tak się stało. Zgodził się ze stwierdzeniem p. Starosty, że musi być nadzór, 

ponieważ Starosta, czy Wicestarosta nie jest w stanie „dotknąć” każdego problemu, gdyż od tego 

są pracownicy, żeby takie działania podejmować. Jeżeli chodzi natomiast o kwestię kosztów 

związanych z etatowymi członkami Zarządu, to z tego co pamięta zarabiał ponad 70 000 zł rocznie 

i wie jaką kwotę uposażenia, ponieważ to wynika z oświadczeń majątkowych, zarobił ostatni 

członek Zarządu, to jest kwota ponad 140 000 zł, więc jest to kwota podwojona. Rozumie inflację, 

zmianę tabel, niemniej jednak będzie to na pewno większy koszt. Co do kwestii etatowego członka 

Zarządu to cieszy się, że on jest i pochodzi z terenu jego gminy. Uważa, że w poprzedniej kadencji, 

która była najdłuższą 5,5 letnią kadencją, w jego ocenie można było zrobić dużo więcej na terenie 

gminy Secemin. Cieszy się, że w obecnym Zarządzie będzie zasiadał przedstawiciel Gminy 

Secemin. Nie da się obsadzić przedstawicieli wszystkich gmin, ponieważ jest jeszcze gmina 

Moskorzew i Radków, które nie mają swoich przedstawicieli, ale okręgi są reprezentowane.  

Ma nadzieję, że bardzo potrzebne inwestycje na tamtych terenach powiatu będą realizowane.  
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Na zakończenie powiedział, że zgadza się ze stwierdzeniem p. Starosty, iż poprzednicy zostawili 

Powiat w totalnym bałaganie. Uważa, że zostało zrealizowanych mnóstwo inwestycji. Kwestia 

szpitala jest kwestią trudną. Nie twierdzi, że dyrektorzy, których powoływali byli wybitni, w jego 

ocenie tak nie było, natomiast mogło być zupełnie inaczej i lepiej. Uważa, że p. Dyrektor, który 

obecnie sprawuje nadzór i zarządza szpitalem, w całej sytuacji i tak sobie ze wszystkim dobrze 

radzi. Nie można jednak powiedzieć, że sytuacja jest kolorowa, ale jest stabilna.  

Pan Wicestarosta zwrócił się do p. Suligi w kwestii szpitala i przypomniał, że zobowiązania to 

kwota 37 mln zł w 2018 roku, a kontrakt niespełna 40 mln zł. Na chwilę obecną jest 37 mln zł 

zobowiązań, które zostały po kadencji 2014 – 2018. Są kredyty inwestycyjne na termomodernizację 

szpitala. Jeżeli chodzi o inne zobowiązania, to nie podlegają one spłacie. Poprosił, aby nie mówić, 

że 80 mln zł podlega spłacie zadłużenia szpitala. 

Pan Jerzy Suliga zapytał, czy coś takiego powiedział.  

Pan Wicestarosta powiedział, że była mowa o łącznym zadłużeniu i chyba zostało to powiedziane 

w drugiej części. 

Pan Jerzy Suliga zaprzeczył.  

Pan Wicestarosta powiedział, że jeżeli chodzi o kwestię szpitala, to na chwilę obecną zobowiązania 

wymagalne stanowią około 100 000 zł, a w 2010 była to kwota prawie 11 mln zł. Szpital zaciągał 

kredyty i pewnie nadal tak będzie, ponieważ nie jest łatwo z finansowaniem. Poinformował,  

że nadwykonania z bieżącego roku do tej pory nie zostały zapłacone. Radni otrzymują 

comiesięczne zestawienia sytuacji finansowej. 

Pan Jerzy Suliga zaprzeczył. Powiedział, że jest już maj, a nie ma jeszcze zestawienia za marzec.  

Pan Wicestarosta powiedział, że zawsze radni są informowani w tym zakresie. Jak tylko 

zestawienie będzie zostanie przesłane. Nadwykonania wypracowane przez szpital też nie są 

wypłacone, a płatnikiem jest Narodowy Fundusz Zdrowia. Był dobry fachowiec, który dbał  

o szpitale powiatowe. Nie wie jak będzie teraz. Przypomniał, że strata za ubiegły rok pokryła się  

w amortyzacji, czyli to kolejny rok, w którym nie trzeba będzie spłacać zadłużenia. Na dzisiejszej 

sesji nie ma p. Dyrektora, ale na sesji czerwcowej będzie przyjmowane sprawozdanie finansowe 

szpitala za poprzedni rok i wszystkie informacje o aktualnej sytuacji szpitala p. Dyrektor 

przedstawi. 

Pan Jerzy Suliga zapytał, czy dobrze usłyszał, że p. Wicestarosta powiedział, iż kwota 37 mln zł 

zobowiązań, to są wszystko zobowiązania z lat wcześniejszych, czyli do roku 2018.     

Pan Wicestarosta powiedział, że są na tym samym poziomie co w roku 2018. 

Pan Jerzy Suliga usłyszał, że w okresie poprzedniej kadencji nie były zaciągane żadne kredyty. 

Pan Wicestarosta zwrócił uwagę, że nic takiego nie powiedział.  

Pan Jerzy Suliga powiedział, że w takim razie się przesłyszał.  

Pan Przewodniczący odnosząc się do toczącej się dyskusji zwrócił uwagę, że w dzisiejszym 

porządku nie ma punktu dotyczącego tematyki szpitala.  

Pan Wicestarosta zwrócił uwagę, że nie powiedział, iż nie były zaciągane kredyty. Były zaciągane, 

natomiast kwota zobowiązań jest na tym samym poziomie co w 2018 roku. Łączne przychody 

szpitala, to nie tak jak wtedy niespełna 40 mln zł, gdzie zadłużenie było 37 mln zł. Teraz jest  

37 mln zł plus kredyty inwestycyjne na termomodernizację szpitala, a przychód wynosi ponad  

90 mln zł. Jeszcze raz powtórzył, że nie mówił, iż kredyty nie były zaciągane. W Starostwie 

owszem przez pięć lat udało się nie zaciągnąć kredytu, a spłacane było zadłużenie zaciągnięte  

w latach poprzednich.  
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Pan Przewodniczący uważa, że samorządowcy są przekonani, iż trzeba poprawić efektywność 

wykonywania określonych inwestycji, ponieważ płynęły i płyną, uwagi do wykonywanych zadań 

w terenie co do jakości, terminowości itd. pomimo tego, że są inspektorzy nadzoru i kierownicy 

jednostek. Chciałby, aby tak nie było w przyszłości. Trzeba poprawić efektywność i ma nadzieję, 

że uzyskany zostanie efekt, na który Zarząd ma koncepcję w ramach pewnej zmiany sposobu 

zarządzania. Do końca jej nie zna, ale wie, że są tego typu koncepcje. Jak się za coś płaci,  

to powinno się otrzymać produkt należnej jakości. Tego się trzyma i będzie się trzymał.                  

Pani Monika Skoczek Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Włoszczowskiego odczytała  

w/w projekt uchwały. 
 

Rada Powiatu 13 głosami „za”, 2 „przeciw” i 2 „wstrzymującymi” podjęła uchwałę Nr II/9/24 

w sprawie zmiany w Statucie Powiatu Włoszczowskiego, którą załącza się do protokołu.  
 

Do punktu 7-go podpunktu 4-go/ 

Pan Przewodniczący poinformował, że do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zgłosili się 

następujący radni: Zbigniew Hamera, Krzysztof Malinowski i Dariusz Mietelski. Komisja sama 

się ukonstytuuje wybierając przewodniczącego, zastępcę i sekretarza. Zapytał, czy do projektu 

uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu 

Włoszczowskiego są pytania. 

Pytań nie było. 

Pan Cezary Nowak Sekretarz Powiatu odczytał w/w projekt uchwały. 
 

Rada Powiatu jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę Nr II/10/24 w sprawie powołania 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu Włoszczowskiego, którą załącza się do 

protokołu.  
 

Do punktu 7-go podpunktu 5-go/ 

Pan Przewodniczący poinformował, że do Komisji Rewizyjnej zgłosili się następujący radni: 

Dariusz Mietelski – Przewodniczący, Piotr Bulski – Zastępca Przewodniczącego i  Jacek 

Dominik – Sekretarz. Zapytał, czy do projektu uchwały w sprawie powołania Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu Włoszczowskiego są pytania. 

Pytań nie było. 

Pani Monika Skoczek Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Włoszczowskiego odczytała  

w/w projekt uchwały. 
 

Rada Powiatu jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę Nr II/11/24 w sprawie powołania 

Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Włoszczowskiego, którą załącza się do protokołu.  
 

Do punktu 7-go podpunktu 6-go/ 

Pan Przewodniczący poinformował, że stałe Komisje Rady Powiatu Włoszczowskiego to: 

Komisja Budżetu, Środowiska i Mienia Komunalnego oraz Komisja Zdrowia, Oświaty i Spraw 

Społecznych. Do Komisji Budżetu, Środowiska i Mienia Komunalnego zgłosili się radni: Jacek 

Dominik, Rafał Pacanowski,  Paweł Strączyński, Jerzy Suliga i Jacek Zięba.  

Pan Leopold Kwapisz poinformował, że zgłosił się do pracy w Komisja Zdrowia, Oświaty  

i Spraw Społecznych natomiast nadmiar obowiązków w ostatnim czasie nie pozwala mu w tej 

Komisji pracować, ponieważ posiedzenia tej Komisji odbywają się najczęściej w środku 

tygodnia, ewentualnie jeden, czy dwa dni przed sesją. Ze względu na charakter działalności 
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gospodarczej jaką prowadzi nie będzie mógł uczestniczyć za każdym razem w posiedzeniach, 

w związku z tym poprosił o zamianę na Komisję Budżetu, która najczęściej odbywa się w dniu 

sesji, bądź dzień przed sesją.  

Pan Przewodniczący rozumie, że jest to deklaracja radnego i jej nie trzeba głosować. Kierownik 

Wydziału Organizacyjnego potwierdził, że takiej potrzeby nie ma. Ma nadzieję, że Rada 

uszanuje decyzję radnego. Kontynuując wcześniejszą wypowiedź poinformował, że do Komisji 

Zdrowia, Oświaty i Spraw Społecznych zgłosili się następujący radni: Piotr Bulski, Zbigniew 

Hamera, Jarosław Krzyżanowski, Damian Moroń, Rafał Pacanowski, Monika Skoczek i Piotr 

Spurek. Komisje same się ukonstytuują.   

Pan Cezary Nowak Sekretarz Powiatu odczytał w/w projekt uchwały. 
 

Rada Powiatu jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę Nr II/12/24 w sprawie powołania 

stałych Komisji Rady Powiatu Włoszczowskiego, którą załącza się do protokołu.  
 

Pan Jacek Zięba złożył wniosek formalny do Zarządu Powiatu Włoszczowskiego o podjęcie 

stosownych zmian w Statucie Rady Powiatu Włoszczowskiego w celu powołania w poczet 

komisji funkcjonujących przy wyżej wymienionej radzie Komisji Rolnictwa i Leśnictwa.  

W marcu br. Rada Powiatu Włoszczowskiego przyjęła stanowisko, w którym m.in. można 

przeczytać „Z niepokojem przyglądamy się trudnej sytuacji w rolnictwie oraz realiom 

dotykającym rolników. Doceniamy niezmiernie ważną i trudną pracę, jaką codziennie 

wykonują nasi rolnicy. Ma ona istotny wpływ na jakość oraz dostępność żywności dla 

mieszkańców naszego powiatu oraz całego kraju. Stanowi przede wszystkim fundament ich 

egzystencji.” Uważa, że troska Rady Powiatu Włoszczowskiego o rolników nie może mieć 

charakteru incydentalnego. Powstanie takiej Komisji, która na bieżąco będzie zajmowała się 

problemami rolnictwa i leśnictwa w obecnej sytuacji w jego odczuciu jest koniecznością. 

Pan Przewodniczący powiedział, że wniosek zostanie skierowany do prac Komisji, a następnie 

Zarządu i rozpatrzony na następnej sesji Rady Powiatu Włoszczowskiego.       
 

Do punktu 7-go podpunktu 7-go/ 

Pan Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatur radnych do składu Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku. Sam zgłosił p. Piotra Bulskiego. 

Pan Piotr Bulski wyraził zgodę. 

Pan Starosta zgłosił p. Rafała Pacanowskiego. 

Pan Rafał Pacanowski wyraził zgodę. 

Więcej kandydatur nie było.   

Pani Monika Skoczek Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Włoszczowskiego odczytała  

w/w projekt uchwały. 
 

Rada Powiatu 16 głosami „za” podjęła uchwałę Nr II/13/24 w sprawie delegowania radnych  

do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku, którą załącza się do protokołu. W głosowaniu 

nie uczestniczył jeden radny. 
 

Do punktu 7-go podpunktu 8-go/ 

Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały zmieniający uchwałę nr LVIII/383/24 

Rady Powiatu Włoszczowskiego z dnia 6 marca 2024 r. – w sprawie udzielenia Parafii 

Rzymskokatolickiej pod wezwaniem św. Małgorzaty dz. m. w Moskorzewie dotacji na prace 
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przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków na zadanie pn. „Rekonstrukcja stolarki okiennej 

i drzwiowej w dobudówce północnej Kościoła p.w. św. Małgorzaty w Moskorzewie” został 

radnym dostarczony w statutowo obowiązującym terminie. Jeżeli do uchwały będą pytania 

odpowiadał będzie Kierownik Wydziału Edukacji. 

Pan Jerzy Suliga rozumie, że po przetargach zmieniły się kwoty na zadania i dlatego 

podejmowane są uchwały oraz dlatego, że wkład własny nie będzie pochodził od Parafii tylko 

od Powiatu Włoszczowskiego. Zapytał, czy dobrze to rozumie.   

Pan Robert Ślęzak wyjaśnił, że wkład własny w każdym przypadku zabezpiecza 

wnioskodawca, którym jest jednostka samorządu, czyli Powiat Włoszczowski.  

Pan Jerzy Suliga zapytał, czy z powiatu dawana jest jakaś kwota.   

Pan Robert Ślęzak potwierdził. Jest to kwota 4 000 zł. Korekta polega na tym, że w wyniku 

postępowania zakupowego zmniejszyła się ogólna wartość zadania i proporcjonalnie nastąpiło 

zmniejszenie dotacji z budżetu państwa i wkład własny Powiatu. Tak jest w przypadku Parafii 

w Moskorzewie, we Włoszczowie i w Kuczkowie. Jest zmniejszenie wartości inwestycji. 

Natomiast w przypadku Parafii Chlewice jest wzrost o 930 zł na każde zadanie. Te środki  

w budżecie zabezpiecza Powiat, ale rekompensuje to stosowną operacją finansową Parafia 

Chlewice.     

Pan Cezary Nowak Sekretarz Powiatu odczytał w/w projekt uchwały. 
 

Rada Powiatu 15 głosami „za” podjęła uchwałę Nr II/14/24 zmieniającą uchwałę  

nr LVIII/383/24 Rady Powiatu Włoszczowskiego z dnia 6 marca 2024 r. – w sprawie udzielenia 

Parafii Rzymskokatolickiej pod wezwaniem św. Małgorzaty dz. m. w Moskorzewie dotacji na 

prace przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków na zadanie pn. „Rekonstrukcja stolarki 

okiennej i drzwiowej w dobudówce północnej Kościoła p.w. św. Małgorzaty w Moskorzewie”, 

którą załącza się do protokołu. W głosowaniu nie uczestniczyło dwóch radnych. 
 

Do punktu 7-go podpunktu 9-go/ 

Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały zmieniający uchwałę nr LVII/373/24 

Rady Powiatu Włoszczowskiego z dnia 31 stycznia 2024 r. – w sprawie udzielenia Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. Św. Jakuba Apostoła w Chlewicach dotacji na prace przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków na zadanie pn. „Prace konserwatorskie ołtarza bocznego  

z rzeźbami św. Stanisława i św. Wojciecha oraz obrazem Ukrzyżowanie w kościele parafialnym 

w Chlewicach” został radnym dostarczony w statutowo obowiązującym terminie. Jeżeli do 

uchwały będą pytania odpowiadał będzie Kierownik Wydziału Edukacji. 

Pytań nie było. 

Pani Monika Skoczek Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Włoszczowskiego odczytała  

w/w projekt uchwały. 
 

Rada Powiatu 16 głosami „za” podjęła uchwałę Nr II/15/24 zmieniającą uchwałę  

nr LVII/373/24 Rady Powiatu Włoszczowskiego z dnia 31 stycznia 2024 r. – w sprawie 

udzielenia Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Jakuba Apostoła w Chlewicach dotacji na prace 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków na zadanie pn. „Prace konserwatorskie ołtarza 

bocznego z rzeźbami św. Stanisława i św. Wojciecha oraz obrazem Ukrzyżowanie w kościele 

parafialnym w Chlewicach”, którą załącza się do protokołu. W głosowaniu nie uczestniczył 

jeden radny. 
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Do punktu 7-go podpunktu 10-go/ 

Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały zmieniający uchwałę nr LVII/371/24 

Rady Powiatu Włoszczowskiego z dnia 31 stycznia 2024 r. – w sprawie udzielenia Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. Wniebowzięcia Najświętszej Maryi Panny we Włoszczowie dotacji na 

prace przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków na zadanie pn. „Konserwacja pokrycia 

dachu na prezbiterium i dwóch bocznych kaplicach kościoła parafialnego Wniebowzięcia NMP 

we Włoszczowie” został radnym dostarczony w statutowo obowiązującym terminie. Jeżeli do 

uchwały będą pytania odpowiadał będzie Kierownik Wydziału Edukacji. 

Pytań nie było. 

Pan Cezary Nowak Sekretarz Powiatu odczytał w/w projekt uchwały. 
 

Rada Powiatu jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę Nr II/16/24 zmieniająca uchwałę 

nr LVII/371/24 Rady Powiatu Włoszczowskiego z dnia 31 stycznia 2024 r. – w sprawie 

udzielenia Parafii Rzymskokatolickiej pw. Wniebowzięcia Najświętszej Maryi Panny  

we Włoszczowie dotacji na prace przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków na zadanie  

pn. „Konserwacja pokrycia dachu na prezbiterium i dwóch bocznych kaplicach kościoła 

parafialnego Wniebowzięcia NMP we Włoszczowie”, którą załącza się do protokołu.  
 

Do punktu 7-go podpunktu 11-go/ 

Pan Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały zmieniającego uchwałę nr LVII/374/24 

Rady Powiatu Włoszczowskiego z dnia 31 stycznia 2024 r. – w sprawie udzielenia Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. Św. Jakuba Apostoła w Chlewicach dotacji na prace przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków na zadanie pn. „Prace konserwatorskie ołtarza bocznego  

z rzeźbami św. Piotra i św. Pawła oraz obrazem Michała Archanioła w kościele parafialnym  

w Chlewicach” są pytania. Jeżeli pytania będą odpowiadał będzie Kierownik Wydziału 

Edukacji. 

Pytań nie było. 

Pani Monika Skoczek Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Włoszczowskiego odczytała  

w/w projekt uchwały. 
 

Rada Powiatu jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę Nr II/17/24 zmieniającą uchwałę 

nr LVII/374/24 Rady Powiatu Włoszczowskiego z dnia 31 stycznia 2024 r. – w sprawie 

udzielenia Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Jakuba Apostoła w Chlewicach dotacji na prace 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków na zadanie pn. „Prace konserwatorskie ołtarza 

bocznego z rzeźbami św. Piotra i św. Pawła oraz obrazem Michała Archanioła w kościele 

parafialnym w Chlewicach”, którą załącza się do protokołu.  
 

Do punktu 7-go podpunktu 12-go/ 

Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały zmieniający uchwałę nr LVIII/382/24 

Rady Powiatu Włoszczowskiego z dnia 6 marca 2024 r. – w sprawie udzielenia Parafii 

Rzymskokatolickiej pod wezwaniem Podwyższenia Krzyża Świętego w Kuczkowie dotacji na 

prace przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, na zadanie pn. „Zakup blachy miedzianej 

niezbędnej do wykonania pokrycia dachowego w kościele parafialnym pw. Podwyższenia 

Krzyża Świętego w Kuczkowie” został radnym dostarczony w statutowo obowiązującym 

terminie. Jeżeli do uchwały będą pytania odpowiadał będzie Kierownik Wydziału Edukacji. 

Pytań nie było. 
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Pan Cezary Nowak Sekretarz Powiatu odczytał w/w projekt uchwały. 
 

Rada Powiatu jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę Nr II/18/24 zmieniającą uchwałę 

nr LVIII/382/24 Rady Powiatu Włoszczowskiego z dnia 6 marca 2024 r. – w sprawie udzielenia 

Parafii Rzymskokatolickiej pod wezwaniem Podwyższenia Krzyża Świętego w Kuczkowie 

dotacji na prace przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, na zadanie pn. „Zakup blachy 

miedzianej niezbędnej do wykonania pokrycia dachowego w kościele parafialnym  

pw. Podwyższenia Krzyża Świętego w Kuczkowie”, którą załącza się do protokołu.  
 

Do punktu 8-go 

Pan Przewodniczący poinformował, że czas na złożenie pierwszego oświadczenia 

majątkowego przez radnych upływa z dniem 5 czerwca 2024 roku. Kolejna sesja w miesiącu 

czerwcu będzie sesją absolutoryjną. Radni otrzymają materiały na dwa tygodnie przed sesją, 

więc sesja wstępnie została zaplanowana na dzień 24 czerwca br.  

Pan Dariusz Mietelski rozumie, że oświadczenie majątkowe należy złożyć do 5 czerwca, 

natomiast poprosił o wyjaśnienie według stanu na jaki dzień mają zostać wypełnione 

oświadczenia. 

Pan Robert Suchanek wyjaśnił, że zgodnie z interpretacją przyjętą przez Wojewodę 

Świętokrzyskiego pierwsze oświadczenie majątkowe należy wypełnić według stanu na dzień 

złożenia ślubowania, więc jest to data 6 maja. Zadeklarował, że na skrzynki mailowe radnych 

zostaną przesłane druki oświadczeń majątkowych. Jeżeli radni będą mieli w kwestii oświadczeń 

majątkowych pytania, wątpliwości, to zaprosił do kontaktu. Zwrócił się do radnych poprzedniej 

kadencji informując, że zostaną dla nich przygotowane informacje o wysokości diet, ponieważ 

będzie to również potrzebna informacja do wypełnienia oświadczenia majątkowego. 

Pan Jacek Zięba oświadczył, że droga wojewódzka nr 742 jest w stanie agonalnym. Ostatnia 

kompleksowa nakładka na tej drodze była wykonywana około 35 lat temu, kiedy jeszcze Gmina 

Kluczewsko była w województwie piotrkowskim. Z roku na rok degradacja drogi jest 

zastraszająca. Na wiosnę praktycznie tą drogą nie da się jeździć. Zwrócił się z prośbą do 

Zarządu Powiatu, do p. Starosty, do p. Wicestarosty, którzy często są w Kielcach, aby 

porozmawiali z Zarządem Województwa Świętokrzyskiego odnośnie podjęcia działań w tej 

kwestii. Zdaje sobie sprawę z tego jak długo trwa proces od pomysłu do realizacji, czyli 

planowanie, uzgadnianie, decyzje. Gdyby udało się zacząć przebudowywać tą drogę pod koniec 

obecnej kadencji, to byłoby bardzo dobrze.   

Pan Marcin Wiekiera powiedział, że jako jedynemu nowemu włodarzowi w Powiecie 

Włoszczowskim jest mu miło, iż może uczestniczyć w sesji Rady Powiatu. Przyjechał na sesję 

w trzech konkretnych sprawach. Po pierwsze pogratulował wszystkim radnym Powiatu 

Włoszczowskiego wyboru i wyśmienitych wyników, dzięki którym dzisiaj na sesji i w Radzie 

Powiatu zasiadają. Obserwował pierwszą sesję on-line i dzisiaj postanowił przyjechać 

osobiście. Cieszy to, że w większości spraw radni są zgodni i nie ma typowej opozycji, żeby 

tylko robić coś na złość, a idzie się w kierunku takim, aby Powiat Włoszczowski się rozwijał. 

Druga sprawa w jakiej się zwraca, to przegłosowane na dzisiejszej sesji trzy dofinansowania 

do zabytków w kościołach w Moskorzewie i Chlewicach. Podziękował w imieniu własnym 

oraz parafian za to, że Gmina Moskorzew takie dofinansowanie i wsparcie z Powiatu otrzymała. 

Następnie w trzeciej kwestii zwrócił uwagę na wiszące piękne godła sześciu gmin. Jest to 

pierwsza kadencja od dłuższego czasu, kiedy Gmina Moskorzew nie ma swojego radnego 
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powiatowego, nie ma członka Zarządu, ale Gmina Moskorzew jest gminą Powiatu 

Włoszczowskiego. Zapewne będzie się pojawiał nieraz i będzie prosił wszystkich o to, żeby  

o Gminie Moskorzew, jako jednej z najmniejszych gmin nie zapominać. Gmina również ma 

swoje potrzeby nie tylko zabytkowe, ale również drogi powiatowe i inne sprawy, o które będzie 

do p. Starosty Dariusza Czechowskiego się zwracał. Pogratulował p. Staroście,  

p. Wicestaroście i całemu Zarządowi Powiatu wyboru. Ma nadzieję, że pomimo braku 

przedstawicieli z gminy współpraca będzie wyglądała zdecydowanie lepiej niż w latach 

poprzednich i Gmina Moskorzew będzie zadowolona. Ma nadzieję, że praca będzie wspólna, 

aby gmina się rozwijała, ponieważ też ma swoje potrzeby, a radni pomimo, że nie są z terenu 

Gminy Moskorzew reprezentują cały powiat. Jako osoba, która jest pierwszy raz na takim 

stanowisku będzie potrzebował pomocy p. Starosty, p. Wicestarosty, Zarządu i wszystkich 

radnych powiatowych. Poprosił o wsparcie, o uszanowanie tego, że gmina będzie pewne 

zapotrzebowania zgłaszać, ponieważ taki ma obowiązek. Zagwarantował jako Wójt, jako Rada, 

że współpraca będzie i wszystko będzie uzgadniane ze Starostwem. Ma nadzieję, że będzie 

nowa jakość i nowa forma współpracy, z której będzie zadowolona Gmina Moskorzew i Powiat 

Włoszczowski.                  

Pan Jacek Zięba dodał do swojej wcześniejszej wypowiedzi w sprawie drogi wojewódzkiej  

nr 742, że Wójt Gminy Kluczewsko zapewnił, iż jeżeli coś zacznie się dziać w sprawie tej drogi, 

to Gmina Kluczewsko w miarę swoich możliwości zaangażuje się w te działania, ponieważ na 

ternie Gminy Kluczewsko na dzień dzisiejszy ta droga jest największym problemem spośród 

wszystkich gminnych, powiatowych i wojewódzkich zadań.    
 

Do punktu 9-go/ 

Pan Przewodniczący stwierdził, że porządek obrad drugiej sesji został w całości wyczerpany. 

Podziękował wszystkim radnym i gościom za udział w sesji. Ogłosił zamknięcie drugiej sesji 

Rady Powiatu Włoszczowskiego kadencji 2024 – 2029.  

 

 

Protokołowała           Przewodniczący Rady Powiatu 

 

Agata Tomasik               Zbigniew Matyśkiewicz 

 

 

 

 


